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Memory is the light that brights up the future
Наряду с нашими культурно-духовными ценностями ведущее место в реформах нашей страны
занимает внедрение в сознание молодежи таких идей, как уважение, информирование и забота о
людях нашего народа. Каждый человек, имеющий в своем сердце духовное совершенство, чувство
уважения к нации, глубоко понимает историю, духовные ценности нации и ценит мужество,
проявленное предками во имя светлого будущего нации и страны. Ведь жить исторической
памятью, проявлять уважение к предкам-это величайшее из человеческих качеств.

Along with our cultural and spiritual values, the introduction of ideas such as respect, awareness, and
concern for the people of our nation into the minds of our youth is at the forefront of our country's reforms.
Every person who has spiritual perfection in his heart and a sense of respect for the nation deeply
understands the history and spiritual values of the nation and appreciates the courage shown by the
ancestors for the bright future of the nation and the country. After all, to live the historical memory, to
show respect for the ancestors is the greatest of human qualities.
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